
Styrets beretning 2023/2024 

 

Styret har bestått av følgende medlemmer: 

Leder     Hilde Valberg   EOIL, Elnesvågen 

Nestleder/sekretær  Håvard Holten   TINE bedrift, Tornes 

Kasserer    Egil Ingvar Halås  EOFK, Eide 

Styremedlem/sekretær  Britt Torild Hjelseth IL Bryn, Farstad 

Styremedlem   Joachim Bolli  Eide klatreklubb, Eide 

(trakk seg fra styret med virkning fra 1. januar 2024) 

Varamedlem   Pernille Eide Lindmo Eide IL, Eide 

(Styremedlem fra 1. januar 2024) 

 

Denne styreperioden har vi jobbet spesielt mye med prosessen fram mot 

realisering av tiltrengte nye anlegg i kommunen og for å få engasjert en 

administrativ ressurs, som HIR mener vil bidra til kortere vei fram mot realisering 

av anleggene. Iht loven for HIR, har vi lagt stor vekt på demokratiske prosesser i 

arbeidet. Tradisjon tro har vi invitert til- og avholdt dialogmøter. Det har vært 

avholdt egne anleggsgruppemøter som, etter anleggsgruppemøtets innstilling 3. 

januar 2024, endte med et vedtak i HIR om å etablere en egen HIR anleggskomite. 

Videre har vi tilstrebet best mulig informasjonsflyt fra HIR til idrettslagene ved å 

tegne et Microsoft 365-abonnement. Mulighetene abonnementet gir, håper vi 

skal forbedre informasjonsflyten mellom idrettsrådet, idrettslagene og 

anleggskomite. Samtlige idrettslag er gitt tilgang til HIRs kronologiske 

møteprotokoll og andre viktige protokoller og dokumenter som medlemmer i 

Teamsgruppa: Medlemslag i HIR, fortrinnsvis med klubbens kontakt-e-postadresse 

registrert i SportsAdmin. 



Det har skapt noen utfordringer, og ekstra arbeid for HIR, at samarbeidsavtalen 

mellom Hustadvika kommune og HIR ikke har vært fulgt etter intensjonen fra 

begge parter. Under et internt møte i kommunen sommeren 2023, med 

kommunedirektøren og kulturadministrasjonen til stede, ble det imidlertid gjort 

klart at samarbeidsavtalen skal følges av begge parter, slik den ble utformet i 2020. 

En overholdelse av avtalen, vil gi færre misforståelser og utfordringer for HIR i 

framtiden. Dette vil også gjøre idrettsrådets rolle og arbeid mer synlig for samtlige 

idrettslag som, ved å være medlemmer i NIF, er medlemmer i HIR. HIR og 

idrettsrådets rolle virker fremdeles å være ukjent for medlemmer i noen av 

idrettslagene.  

Under idrettsrådets møte med 

ordfører, varaordfører, 

kulturkonsulent og seniorrådgiver i 

MRIK 6. november 2023, var det et 

tydelig budskap fra 

kommuneledelsen, at det forventes 

at det er HIR som skal formidle de 

samlede anleggsbehovene for 

idretten i kommunen til 

kommuneledelsen. Det er 

kommunestyrets oppgave å vedta 

hvor anleggene skal realiseres. For 

at HIR og HIRs anleggskomite skal 

få kartlagt det samlede behovet, 

bes samtlige idrettslag om å 

definere sine behov i tilsendt 

kartleggingsskjema med svarfrist 

17. mars. 

På veien fram mot realisering av 

flere haller i kommunen, er det 

dessverre fortsatt slik at ikke alle lag og idrettslag får tilstrekkelig halltid/gymsaltid 

i kommuneeide anlegg. Dagens praksis er at noen lag har større tilgang enn andre. 

Det er også et faktum at alle kommunens innbyggere bidrar til at det er gratis hall- 

og gymsalleie i kommunen. HIR har derfor oppfordret alle idrettslag til å strekke 



seg langt, for at flest mulig barn og unge skal få trene innendørs og benytte seg av 

gratis-tilbudet. Det er viktig og rettferdig at alle barn og unge får noe hall-

/gymsaltid gjennom vinteren, om ikke hver uke, så hver andre eller tredje uke.   

 

Idrettens dag i kommunestyret 25.10.2023 ved HIR og MRIK 

HIR fikk innvilget å bruke 20 minutter i starten av kommunestyret. HIR fortalte om 

organisasjonsstrukturen og formidlet hvor viktig det er at kommunen setter av 

areal til nye anlegg for å sikre bred aktivitet i lokalmiljøene i hele kommunen. HIR 

belyste store utfordringer ved fordeling av treningstider pga sprengt hall- og 

gymsal-kapasitet.  

MRIK, ved seniorrådgiver Kjetil Håve, presenterte konkrete tall vedr 

anleggsdekning i forhold til innbyggertall og idrettslagenes medlemsmasser. Håve 

berømmet kommunestyret for å ha vedtatt gratis halleie i kommunen. Håve 

henviste avslutningsvis til en nasjonal undersøkelse, som har beregnet at; 1,- kr 

gitt fra kommunene til idretten gir en samfunnsgevinst tilsvarende 3,- kr tilbake til 

kommunen fra idretten. 

HIR var representert med styreleder Hilde Valberg, nestleder Håvard Holten og 

styremedlem Britt Torild Hjelseth under Idrettens dag i kommunestyret. 

 

Tildeling og fordeling av ekstramidler 2023 

Ekstramidler ble tildelt kommuner i Norge hvor det var registrert mer enn 200 

barn og ungdommer som lever i familier med vedvarende lavinntekt. Antallet barn 

i denne situasjonen i Hustadvika kommune i 2023 var 205, som gav kr 157.821,- til 

fordeling, dvs ca kr 770,- pr berørte barn. Etter spørreundersøkelse utsendt av 

MRIK på vegne av HIR, vedtok HIR å benytte kontantkassa til å fordele midlene 

direkte til de aktuelle barna. Da det ble klart at kontantkassa ikke var en godkjent 

fordelingsmetode av KUD, vedtok styret å fordele pengene ved å benytte de 

samme tildelingskriteriene som ved fordeling av LAM, men med halvt grunnbeløp. 

Dette gav tildelinger til idrettslag med aktivitet for barn og ungdommer fra 6 – 19 

år iht vedlegg.  



Det er et krav fra KUD at idrettslagene skal gi tilbakemelding til HIR om hvordan 

disse pengene er brukt.  

 

Møte i regi av MRIK for idrettsrådene i Nordmøre og Romsdal 29.10.2023. 

HIR var representert med styreleder Hilde Valberg og styremedlem Britt Torild 

Hjelseth under møtet som ble avholdt i Batnfjorden kommunestyresal.  

Presentert for prosjekter:  

Samarbeid mellom idrettsråd.  

Administrativ ressurs til idrettsråd. 

 

Behovet for en administrativ ressurs 

Det er begrenset hvor mye og hvor effektivt man får jobbet på dugnad som 

frivillige valgte styremedlemmer i HIR, når det er ledige timer om kveldene og i 

helgene man kan bruke til å utføre oppgavene til vervene. Det er flere 

arbeidsoppgaver som ligger til idrettsrådet, utover det å jobbe for samarbeid om 

realisering av tiltrengte felles anlegg i kommunen. Alle oppgaver tar tid og vi har 

ikke klart å utføre samtlige oppgaver iht handlingsplanen for 2023/-24. Fire styrer 

har før dette HIR-styret kjent på at tiden ikke strekker til og at man ikke fikk utført 

alle de viktige oppgavene man hadde satt seg som mål å få utført. Fullføring av 

oppgaver strekker ut i tid, da det er lite effektivt med "av- og på-jobbing" om 

kveldene og i helgene. 

Etter at styreleders forslag til fjorårets årsmøte ble vedtatt; å utrede muligheten til 

å ansette daglig leder, ble denne periodens HIR-styre tidlig innstilt på å delta i 

MRIKs prosjekt; å benytte en administrativ ressurs sammen med andre idrettsråd i 

fylket. MRIK har anskaffet prosjektmidler fra fylket og idrettsrådene selv skal bidra 

inn med inntil 5% av LAM, kommunen med tilsvarende beløp. Ekstraordinære 

årsmøtet 05.12.2023 vedtok at idrettsrådet skulle lage et saksframlegg til saken, 

som skulle presenteres årsmøtet i 2024.   

 

 



Fordeling av LAM (lokale aktivitetsmidler) på bakgrunn av aktivitetstallene for 

2022. Kr 1197267,- til fordeling. 

LAM-midler fordeles etter følgende kriterier, vedtatt under sist avholdte årsmøte, 

til medlemslagene i HIR: 

1. Grunnbeløp kr 2000,- utbetales til hver gruppe med aktivitet for barn og 

ungdom fra 6-19 år. 

2. Dobbelt grunnbeløp utbetales til grupper som har registrert aktivitet for 

funksjonshemmede barn fra 6-19 år.  

3. Kr 5000,- utbetales i tillegg til grunnbeløpet til grupper med godkjent 

allidrett for barn og ungdom fra 6-19 år. 

4. Resterende pott fordeles med 40% til registrerte aktive barn fra 6-12 år og 

60% til registrerte aktive ungdommer fra 13-19 år 

5. Spesielt unntak vedrørende Ekko/Aureosen: Siden det til enhver tid finnes 

medlemmer i Ekko/Aureosen som er hjemmehørende i Aukra kommune, mottar 

Ekko/Aureosen LAM-midler fra Aukra kommune. LAM-midler til Ekko/Aureosen 

beregnes derfor ut fra den andelen av medlemsmassen med folkeregistrert 

adresse i Hustadvika kommune. 

Se vedlegg for fullstendig oversikt over tildelingene. 

 

Kulturmidler fra Hustadvika kommune, 2023 

HIR ble denne gangen orientert om fordelingen av kulturtilskudd i etterkant av 

tildelingen. Tildeling også for 2020, 2021 og 2022 vises i skjemaet. 

Fordelingspotten var ekstra høy i 2022 pga et politisk vedtak om økt sum i 

forbindelse med at dette var “frivillighetens år”. 



 

 

Rullering av prioritert handlingsdel for Idrett- og friluftslivsplan i 2023 

Behandlet i kommunestyret 

 



Tildeling ekstramidler 2024 

Ekstramidler ble for 2. gang tildelt kommuner i Norge hvor det var registrert mer 

enn 200 barn og ungdommer som lever i familier med vedvarende lavinntekt. 

Antallet barn i denne situasjonen i Hustadvika kommune i 2023 var 205, som gav 

kr 123.512,- til fordeling i 2024. Styret vedtok samme fordelingsnøkkel som ved 

fordelingen i 2023: “samme tildelingskriteriene som ved fordeling av LAM, men 

med halvt grunnbeløp”. Dette gav tildeling av ekstramidler til idrettslag med 

aktivitet for barn og ungdommer fra 6 – 19 år iht vedlegg. 

Det er et krav fra KUD at idrettslagene skal gi tilbakemelding til HIR om hvordan 

disse pengene er brukt. 

Møtevirksomhet i regi av HIR  

Styremøter:  

Det har vært avholdt 11 styremøter siden sist årsmøte, de aller fleste i 

formannskapssalen, noen på Teams.  

04.01.2024 Arbeidsmøte for styret  

Formålet med arbeidsmøtet var bl.a å utforme et saksframlegg til styrets sak om å 

benytte seg av MRIKs prosjekt og få tilgang til en administrativ ressurs til styret. 

Det ble ikke skrevet noe referat fra arbeidsmøtet. 

01.11.2023 Planleggingsmøte før møte med kommuneledelsen  

I tillegg til HIR deltok Emelie Langnes Holden, kulturkonsulent fra Hustadvika 

kommune og Kjetil Håve, seniorrådgiver fra MRIK.  

06.11.2023 Møte med kommuneledelsen  

Møtet ble avholdt på ordfører og varaordførers kontor. Til stede under møtet var 

fra Hustadvika kommune: ordfører Nils Christian Harnes, varaordfører Kjell Johan 

Berget, kulturkonsulent Emelie Langnes Holden, fra HIR styreleder Hilde Valberg, 

styremedlem Britt Torild Hjelseth, styremedlem Joachim Bolli og fra MRIK: 

seniorrådgiver Kjetil Håve. 

21.11.2023 Dialogmøte med idrettslagene  

05.12.2023 Ekstraordinært årsmøte  



05.12.2023 og 03.01.2024 Dialogmøter i anleggsgruppe  

14.02.2024 Etablering av HIR anleggskomite 

Oppstartsmøte hvor komiteen ble konstituert og videre framdrift satt. Komiteens 

neste møte er satt til onsdag 20. mars 2024 hvor bl.a resultatet av kartlegging av 

anleggsbehovene skal gjennomgås. 

 

Medlemslag i Hustadvika idrettsråd 2023/-24: 

• Bud IL     (fotball, friidrett)  

• Eide IL     (bordtennis, friidrett, ski, sykkel)  

• Eide Innebandy Klubb  (innebandy) 

• Eide Klatreklubb   (klatring) 

• Eide og Fræna Pistolklubb (skyting) 

• EOFK     (fotball) 

• Ekko/Aureosen IL    (fotball, friidrett, gymnastikk og turn, ski) 

• EOIL      (fotball, friidrett) 

• EOIL håndball   (håndball) 

• Elnesvågen turnforening  (gymnastikk og turn) 

• Frode IL     (volleyball) 

• Fræna Atletklubb    (styrkeløft) 

• Fræna Ski og Orienteringsklubb  

• Fræna svømmeklubb  (svømming) 

• Fræna volleyballklubb 

• Hustadvika Modellflyklubb (luftsport) 

• Hustadvika Padleklubb  (padling) 

• Hustadvika Sykkelklubb 



• Hustadvika Taekwon-do Klubb (kampsport) 

• IL Bryn     (fotball, friidrett, håndball) 

• Idrettslaget Nordbjørn 

• Malmefjorden IL    (fotball) 

• Molde og Hustadvika Rideklubb (ridning) 

• Styrkeløftklubben Ask – Fræna 

• Tine Elnesvågen bedriftsidrettslag 

Aktivitetstall for Hustadvika idrettsråd 2023: (ikke fullstendig pr 08.02.2023) 

Kvinner (sum ) Menn (sum ) 

0-5 år 6-12 
år 

13-19 
år 

20-25 
år 

26 
år+ 

0-5 år 6-12 
år 

13-19 
år 

20-25 
år 

26 
år+ 

          

0-19 år:                   20 år+:  0-19 år:                   20 år+:  
Sum kvinner og menn       0-19 år:       20 år+:        totalt: 

 

Aktivitetstall for Hustadvika idrettsråd 2022:  

Kvinner (sum 2067) Menn (sum 2110) 

0-5 år 6-12 
år  

13-19 
år 

20-25 
år 

26 
år+ 

0-5 år 6-12 
år 

13-19 
år 

20-25 
år 

26 
år+ 

164 656 481 165 601 122 562 425 215 786 

0-19 år: 1301                   20 år+: 766 0-19 år: 1109                     20 år+: 1001 

Sum kvinner og menn      0-19 år: 2410         20 år+: 1767     totalt: 4177 

 

Aktivitetstall for Hustadvika idrettsråd 2021:  

Kvinner (sum 1880) Menn (sum 1896) 

0-5 år 6-12 
år 

13-19 
år 

20-25 
år 

26 
år+ 

0-5 år 6-12 
år 

13-19 
år 

20-25 
år 

26 
år+ 

142 620 437 140 541 128 501 352 220 695 

0-19 år: 1199                    20 år+: 681 0-19 år: 981                      20 år+: 915 

Sum kvinner og menn      0-19 år: 2180         20 år+: 1596      totalt: 3776 

 



Aktivitetstall for Hustadvika idrettsråd 2020: 

Kvinner (sum 1857) Menn (sum 1870) 

0-5 år 6-12 
år 

13-19 
år 

20-25 
år 

26 
år+ 

0-5 år 6-12 
år 

13-19 
år 

20-25 
år 

26 
år+ 

133 623 399 119 583 117 529 399 203 622 

0-19 år: 1155                    20 år+: 702 0-19 år: 1045                    20 år+: 825 

Sum kvinner og menn       0-19 år: 2200        20 år+: 1527       totalt: 3725 

 

Hustadvika idrettsråd på internett/i sosiale medier 

• Egen facebookside med delinger av nyheter og informasjon fra NIF, MRIK og HIR. 

Dokumenter deles som bilder i album.  

• Hjemmeside: https://www.idrettsråd.no/hustadvika/.  

 

Avslutningsvis 

Medlemmene i styret representerer noen få idrettslag og aktiviteter rundt 

omkring i kommunen, men som styremedlemmer i HIR tilstreber vi å jobbe for at 

alle aktiviteter skal fremmes og bli hørt. Vi oppfordrer til deltakelse på 

dialogmøter for et godt samarbeide og for at gode ideer og innspill skal bli skapt 

og hørt. 

HIR ønsker å rette en stor takk til alle som har støttet oss og har bidratt positivt i 

den frivillige innsatsen vi har gjort i løpet av denne styreperioden! Vi håper også 

dere vil støtte det neste styret til å ha muligheten til å utrette enda mer og til å 

gjøre en enda bedre jobb ved å stemme for en administrativ ressurs til HIRs styre 

med komiteer.  

 

Med vennlig hilsen  

Hustadvika idrettsråd 

styret  

 


